اهم مافي المحاضرة الثامنه


Time Zeros: is the point in time in which the narrator is telling his/her story

Analepsis: The narrator recounts after the fact an event that took place earlier than the moment in 
which the narrative is stopped. 

Prolepsis: The narrator anticipates events that will occur after the point in time in which the story 
has stops.

Analepses often take on an explanatory role, developing a character's psychology by relating events from his past

prolepses can arouse the reader's curiosity by partially revealing facts that will surface later. 

Narrative of Events: Always a diegesis, that is, a transcription of the non-verbal into the verbal. 

Narrative of Words: The only form of mimesis that is possible (Three types):
Narrated speech
Transposed speech
Reproduced speech

Perspective is the second mode of regulating information

هذا فقط ما سوف اعتمد عليه بالمحاضره الثامنه
الأصفار الوقت: وهذه النقطة في الوقت الذي الراوي هو قول له / لها قصة

Analepsis: الراوي يروي بعد وقوعها وهو الحدث الذي وقع في وقت سابق من هذه اللحظة في
التي تم إيقاف السرد.

تبكير الانتياب: الراوي تتوقع الأحداث التي سوف تحدث بعد هذه النقطة في الوقت الذي القصة
وتوقف.

Analepses غالبا ما تأخذ على دور التفسيرية، وتطوير علم النفس حرف عن طريق ربط الأحداث من ماضيه

يمكن prolepses إثارة فضول القارئ من خلال الكشف عن الحقائق جزئيا من شأنها أن تظهر على السطح في وقت لاحق.

سرد الأحداث: دائما diegesis، وهذا هو، على نسخ من غير اللفظي في اللفظي.

سرد كلمات: إن الشكل الوحيد من المحاكاة التي من الممكن (ثلاثة أنواع):
روى الكلام
كلمة نقلها
يرد الكلام

المنظور هو النمط الثاني من تنظيم المعلومات

